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İsmin –de hali 2 

Предложный падеж 

Rusçada isimler eril, dişil ve nötr şeklinde üçe ayrılmakta olduğunu, isimlerin cinsiyetlerinin son 

harflerine göre belirlendiğini söylemiştik geçen dersimizde. Buna göre sonu а ve я ile biten isimler dişi 

cins, sonu bir sessiz harf ya da й harfi ile bitenler eril cins ve sonu о ve е ile biren isimler nötr isimlerdir 

demiştik. 

İsimleri –de haline gerirken başlarına в ya da на getirdiğimizi söylemiş ve aşağıdaki örnekleri vermiştik.  

Университет, Факультет, Деревня, Письмо, Аэропорт, Магазин , Школа, Библиотека ,Город 

в университете на факультете в древнее в письмо в аэропорте в магазине в школе в библиотеке 

в городе. 

Yukarıdaki örneklerde на факультете hariç hepsinin başına в gelmektedir. Şimdi başka örnekler 

görelim. 

Şimdi bu öğrendiklerimiz ile Где он? O nerede? Где они? Onlar nerede? Где ты? Sen neredesin? 

Sorularına cevaplar verelim. 

Где он? O nerede? Он в университете. O üniversitede. 

Где они? Onlar nerede? Они на факультете. Onlar fakültede. 

Где ты? Sen neredesin? Я в магазине. Ben mağazadayım. 

Где он? O nerede? Он в аэропорте. O havalananında. 

Где они? Onlar nerede? Они в городе. Onlar şehirde. 

Где ты? Sen neredesin? Я в деревне. Ben köydeyim. 

Где он? O nerede? Он в библиотеке. O kütüphanede. 

Где они? Onlar nerede? Они в почте. Onlar postahanede. 

Где ты? Sen neredesin? Я в школе. Ben okuldayım. 

Где он? O nerede? Он в Петербурге. O Petersburg’da. 

Где они? Onlar nerede? Они в Москве. Onlar Moskova’da. 

Где ты? Sen neredesin? Я в Турции. Ben Türkiye'deyim. 

Bu cümlelerin Arapçalarını söyleyebilmek ve Kur’an-ı Kerim’den ayet örnekleri görmek isterseniz. 
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